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محدودیت زمانی برای اقامت در کانادا نداریم
مدیر تیم ملی فوتبال ایران گفت: 
تمام تلاش مان را می کنیم تا دیدار 
با کانادا برگزار شود و درباره اقامت در 
این کشور، محدودیتی برای ما ایجاد 
نشده است. به گزارش فارس، حمید 
استیلی در مورد آخرین وضعیت بازی 
تیم ملی ایران و اخبار ضد و نقیض در 
خصوص احتمال لغو این مسابقه منتشر شده است، اظهار داشت: ما مشکلاتی 
داریم. از صبح امروز به فدراســیون آمدیم که بحث خروج از کشــور برخی از 
بازیکنان را پیگیری کنیم. نزدیک به 11 بازیکن تیم ملی ســرباز هســتند و 
بازیکنان دانشــجو هم داریم. کار مجوز خروج از کشــور به دقیقه 90 افتاده، 
سفارت کانادا در آنکارا به ما زمانی داده که اگر در آن تاریخ به این شهر نرویم 

ویزای تیم ملی صادر نخواهد شد.
وی ادامه داد: باید بتوانیم در همین زمان به ترکیه برویم اما الان مشکلات 
زیادی در زمینه پرواز و هزینه ســفر داریم. این مسائل مشکلاتی را به وجود 
آورده، از صبح امروز به فدراســیون آمدیم و ســرمان خیلی شلوغ است. همه 
چیــز هم روی دوش ما افتاده و من هم به احترام رســانه ها حاضر شــدم با 

خبرنگاران صحبت کنم. واقعا کار سختی را انجام می دهیم.
مدیر تیم ملی فوتبال کشــورمان در مــورد آخرین وضعیت تمدید قرارداد 
مربیــان این تیم گفت: یکــی از صحبت های ما درباره همیــن بحث قرارداد 
بازیکنان تیم ملی اســت. ماریو تات و ملادن دو مربی خارجی ما هســتند و 
اعضای ایرانی کادر فنی تیــم ملی هم هنوز قرارداد ندارند. طبق صحبتی که 
با فدراســیون داشــتیم گفتیم باید قرارداد آنها آماده باشد و این قرارداد هم 
آماده شده است. اکنون به حامد مؤمنی )مدیر اجرایی تیم ملی فوتبال( گفتم 

قراردادها را بیاورد، و این قراردادها نیاز به چند امضا دارد.
اســتیلی در خصوص اینکه آیا احتمال دارد وحید هاشمیان و سایر اعضای 
کادر فنی برای امضای قرارداد خود به فدراســیون فوتبال بیایند، توضیح داد: 
مربیان خارجــی الان به من زنگ زدند اما کارهای کلی را انجام می دهم. این 

گونه کارها و ثبت قراردادها را سایر بچه ها انجام می دهند. 
وی در خصــوص کارشــکنی های دولت و مجلس کانــادا در صدور ویزای 
اعضای تیم ملی گفت: اگر کارشکنی  از طرف ما باشد باید مبلغ زیادی را بابت 
فســخ قرارداد این بازی جریمه بدهیم، این موضوع از لحاظ حیثیتی برای ما 
خیلی حائز اهمیت اســت. با شــرایط تحریم و مشکلات فعلی با کانادا در این 
کشــور بازی گذاشتیم و باید هر کاری از دست ما برمی آید انجام دهیم تا این 

مسابقه برگزار شود.
مدیر تیم ملی فوتبال کشــورمان در بــاره اینکه اگر کانادا به صورت ناقص 
برای اعضای تیم ملی ویزا صادر کند، به این کشــور می روند، پاســخ داد: در 
مورد این موضوع باید دســت اندرکاران فدراســیون فوتبال تصمیم بگیرند و 

جوابگو باشند.
اســتیلی در مورد احتمال ســفر تیم ملی به قطر و برگــزاری دیدارهای 
دوســتانه در این کشــور افزود: چند روز قبل هم گفتم بحثی مشخص نشده 
است، همه برنامه های ما منوط به سفر به کانادا است. باید دید این سفر انجام 
می شــود؟ اگر نتوانیم بــه کانادا برویم، همه چیز بهــم می ریزد و باید در آن 

صورت برنامه ریزی های دیگری انجام بدهیم.
وی در مــورد اینکه آیا طی کردن این همه مســافت بــه کانادا فقط برای 
برگزاری یک دیدار دوستانه به صلاح تیم ملی است، اظهار داشت: خیلی بهتر 

بود دو بازی دوستانه در کانادا برگزار می کردیم.
بــازی با اکــوادور را هم تمام کرده بودیم، بــا دو تیمی که در جام جهانی 
حاضر هستند یعنی کانادا و اکوادور قرار بود بازی کنیم، این خیلی عالی است. 

اما شرایط دست ما نبود.
مدیر تیــم ملی فوتبال در باره اینکه آیا کانادایی هــا اعلام کردند که باید 
بلافاصله پس از برگزاری این بازی باید خاک این کشــور را ترک کنیم، عنوان 
کرد: اصلا به ما چنین موضوعی را نگفتند اما اعلام کردند اگر بخواهیم بیشتر 

در این کشور بمانیم باید خودمان هزینه کنیم.

میلاد سرلک نزدیک به لیگ ستارگان 
مســئولان  ادعاهــای  خــلاف 
پرســپولیس، شــماره 10 این تیم از 
همیشه بیشــتر به درهای خروج این 

باشگاه نزدیک است.
بــه گــزارش »ورزش ســه«، در 
ســال های اوج و قهرمانی های متوالی 
پرســپولیس در دهه نــود، تیم های 
متمول کشورهای حاشــیه خلیج فارس توجه ویژه ای به بازیکنان سرخپوش 
داشتند و باتوجه به قراردادهای عمدتا کوتاه مدت و با رقم بند فسخ پایین، به 

راحتی این بازیکنان را در اختیار گرفتند.
مهدی طارمی، ســروش رفیعی، مهدی ترابی، شــجاع خلیل زاده، حسین 
کنعانی زادگان از جمله این بازیکنان بودند که از پرســپولیس به قطر رفتند و 
ســال گذشته نیز با تغییر نام جعلی لیگ امارات، احمد نوراللهی به این کشور 

رفت تا در ادنوک لیگ پیراهن شباب الاهلی را بپوشد.
سناریوی جدایی بازیکنان پرسپولیس و پیوستن به لیگ های حاشیه خلیج 
فــارس احتمالا در این فصل نیز تکرار می شــود و با توجه به میزبانی قطر در 

جام جهانی چنین انتقال هایی منطقی به نظر می رسد.
در شــرایطی که مدیرعامل پرسپولیس مدعی شد که کارهای اصلی نقل و 
انتقالات را با نظر گلمحمدی به بعد از لیگ موکول کرده اند اما واقعیت ماجرا 
این اســت که تیم های خواهان  بازیکنان قرمزپوش این مسئله را به هفته های 

آینده موکول نکرده و از همین حالا دست به کار شده اند.
یکی از بازیکنانی که در انتهای فصل قراردادش با پرسپولیس تمام می شود 

میلاد سرلک است . 
هافبک دفاعی دو فصل اخیر قرمزها حضور ثابتی در ترکیب تیمش داشته 
و حتی به پیراهن تیم ملی هم رســیده است. در شــرایطی که گفته می شد 
ســرلک با پرســپولیس به توافقات اولیه رســیده اما این خبر صحت ندارد و 

اولویت شماره 10 سرخ ها حضور در قطر یا امارات است.
بایــد دید رضا درویــش موفق به راضی کردن میلاد ســرلک برای تمدید 
می شــود یا این بازیکن نیز به لیســت بازیکنانی که پرســپولیس را به مقصد 

حاشیه خلیج فارس ترک کرده اند اضافه خواهد شد.
تا این لحظه میلاد ســرلک بیش از میز مذاکــره به درهای خروج نزدیک 

است.

نعمتی: دوست دارم برای المپیک تلاش کنم
پاراکماندار کشــورمان اعلام کرد 
تصمیمی برای شــرکت در بازی های 

پارالمپیک پاریس ندارد.
به گــزارش فارس، زهــرا نعمتی 
دربــاره شــروع تمریناتــش بــرای 
مســابقات پیش رو، اظهارداشت: تمرینات بدنسازی را شروع خواهم کرد البته 
من تغییراتی در تجهیزات تیروکمان داشتم و یک هفته آینده در زمین چمن 

شروع می کنم. 
بــرای به روز کردن تجهیزاتم از تجهیزات قبلی اســتفاده کردم اما باید از 

اسپانسر هم کمک بگیریم.
کماندار قهرمان پارالمپیک کشــورمان درباره اینکه قرار است با کدام مربی 
کار کند، گفت: فعلا قرار اســت با ریاست فدراسیون جلسه بگذاریم تا ببینیم 
برای مربی باید چه کار کنم. فعلا بدون مربی کارم را شــروع می کنم. در دوره 
قبل ریاست آقای شــعبانی بهار پیشنهاداتی درباره مربی بود حالا باید ببینیم 

چه می شود.
نعمتی در ادامه صحبت هایش در پاسخ به این سوال که چرا مدت زیادی در 
تمرینات و مسابقات حضور نداشت، تصریح کرد: من تایم زیادی در مسابقات 
بودم و استرس زیادی داشتم به همین دلیل تصمیم گرفتم استراحت خوب و 
کافی داشته باشم که بسیار تاثیرگذاربود. 1۲ - 1۳ سال در حال تمرین بودم 

و دوست داشتم مدتی را استراحت کنم.
کماندار کشورمان درباره حضور در بازی های المپیک و پارالمپیک پاریس، 
خاطرنشــان کرد: بــرای المپیک دوســت دارم باز هم تلاش کنــم اما برای 

پارالمپیک هنوز هیچ تصمیمی ندارم.
پاراکماندار کشــورمان درباره تعویق بازی های پارآســیایی ۲0۲۲ هانگژو، 
گفت: این تاخیرها به ضرر ورزشــکاران خواهد بود و با این تعویق بسیاری از 

برنامه های دنیا تحت تاثیر قرار گرفت.

اخبار کوتاه

اســتقلال می تواند با پیروزی برابر نفت مسجدسلیمان، 
رکوردهای زیادی را در لیگ برتر پشت سر بگذارد.

به گزارش »ورزش سه«، فصل شیرین فرهاد، هر لحظه 
برای او شــیرین تر پیش می رود. درحالی که پرسپولیسی ها 
امیدوار بودند که استقلال در سه دیدار سخت خارج از خانه 
برابر ســپاهان، فولاد و مس رفسنجان امتیاز از دست بدهد 
و خودشــان با غلبه بر رقبا به صدر جدول نزدیک تر شوند، 
اما تیم مجیدی همه را شگفت زده کرد و از همین سه بازی 
دشــوار، ۷ امتیاز به دست آورد و قهرمانی خود را شیرین تر 

کرد.
حالا آبی هــای پایتخــت ۲9 هفته را بدون شکســت 
ســپری کرده و در گام آخر می توانند با پیروزی برابر نفت 
مسجدسلیمان، رکوردهای متعددی را در لیگ برتر ایران از 
خود به جای بگذارند. رکوردهایی که شاید سالیان سال نیاز 

باشد تا تیمی از راه برسد و آنها را جابه جا کند.
جامطلاییتورامیخواند

تاکنون هیچ تیمی در فوتبال ایران نتوانســته است در 
لیگ برتر بدون شکســت به عنوان قهرمانی دست پیدا کند. 
پرسپولیس تنها تیم لیگ برتر است که در لیگ های هجدهم 
و بیستم با تنها یک شکست فصل را به پایان رساند و عنوان 
قهرمانی را از آن خود کرد. این کمترین تعداد باخت یک تیم 

قهرمان در لیگ برتر ایران است.
حالا اســتقلال ۲9 هفته را بدون شکست سپری کرده 
و تنهــا یک بازی دیگر برای ثبت این رکورد تاریخی فاصله 
دارد. اگر آنها برابر نفت مسجدسلیمان مغلوب نشوند، با یک 
خط تیره بزرگ مقابل تعداد باخت هایشان، جام قهرمانی را 

بالای سر می برند.

کسب۷۰امتیاز،رکوردیتاریخیدرفوتبالایران
تاکنون هیچ تیمی در فوتبال ایران نتوانسته در یک دوره 
از رقابت های لیگ داخلی به ۷0 امتیاز دست پیدا کند. حالا 
یک موقعیت استثنایی برای تیم فرهاد مجیدی پیش آمده تا 
بتوانند با حضور هوادارانی که برای جشن قهرمانی به آزادی 
می آیند، از ســد نفت مسجدسلیمان عبور کرده و به امتیاز 

هفتادم دست یابد.
بیشترینامتیازکسبشدهتوسطیکتیم

استقلال حتی با یک تساوی نیز می تواند رکورد بیشترین 
تعــداد امتیاز یک تیم در فوتبال ایران را بشــکند. تاکنون 

پرسپولیس )۲ بار(، سپاهان )۲ بار( و خود استقلال یک بار 
توانســته اند با کســب ۶۷ امتیاز قهرمان لیگ برتر شوند. 
آبی پوشــان اکنون به این رکورد رســیده اند و حتی با یک 
تســاوی نیز ۶۸ امتیازی شده و رکورد بیشترین امتیاز یک 

تیم در تاریخ لیگ برتر را از آن خود می کنند.
نکتــه مهم اینکه هر دو باری که ســپاهان به این تعداد 
امتیاز  رسید، لیگ برتر 1۸ تیمی بود و آنها پس از ۳۴ بازی 
به این عدد دســت یافتند. آن یک موردی که استقلال نیز 
فصل را با ۶۷ امتیاز به پایان رســاند هم لیگ برتر با حضور 

1۸ تیم برگزار شد.

بهترینخطدفاعیتاریخلیگبرتر
استقلال در فاز دفاعی یک فصل استثنایی را سپری کرد. 
آنها فقط در یک بازی و مقابل مس رفسنجان در استادیوم 
آزادی بیــش از یک گل دریافت کردند و از ۲9 بازی برگزار 
شده، تنها در ۸ بازی دروازه خود را باز شده دیده اند و در ۲1 

مسابقه موفق به ثبت کلین شیت شده اند.
استقلال تا به اینجای کار و قبل از برگزاری هفته پایانی، 
10 گل خــورده و می تواند یک رکورد افســانه ای را از خود 
به جای بگذارد؛ رکوردی که البته پیش از این نیز در اختیار 
تیم اســتقلال در فصل 9۷-9۸ بوده است حالا در شرایطی 
که تیم مجیدی تنها ۲ گل برابر نفت مسجد سلیمان دریافت 
کند، بهبود پیدا کرده و باز هم به نام آبی ها پایتخت خواهد 

بود.
اســتقلال در دومین ســال حضور شــفر کــه البته در 
هفته های پایانی آن مجیدی هدایت اســتقلال را بر عهده 
داشــت با دریافت 1۳ گل در ۳0 هفتــه بهترین عملکرد 
تاریــخ لیگ برتر را از آن خود کرده و در میان تیم هایی که 
قهرمان شده اند، پرسپولیس در لیگ های شانزدهم، هجدهم 
و بیستم با دریافت تنها 1۴ گل در کنار استقلال خوزستانی 
که در لیگ پانزدهم همین تعداد گل را دریافت کرد، عملکرد 
بهتری داشــته اند و حالا مجیدی این شانس را دارد تا این 

عنوان را به انحصار خود در آورد.
اگر تیم فرهاد مجیدی بتواند مقابل نفت مسجدسلیمان 
روز خوبی داشــته باشــد، رکورد بهترین خط دفاعی تاریخ 
لیگ با عددی دست نیافتنی از آن استقلال می شود. آن هم 
در فصلی که دو مدافع اصلی آبی پوشــان به دلیل مشکلات 

سربازی از این تیم جدا شدند.

به نظر می رسد ستاره های رئال مادرید از دست کیلیان 
امباپه خیلی ناراحت و متعجب هستند.

به گزارش »ورزش ســه«، چند شــب پیش داســتان 
خسته کننده و ملال آور کلیان امباپه بالاخره به پایان رسید؛ 
داستانی که پایان غم انگیزی برای رئال مادرید داشت چرا 
که ستاره فرانســوی بعد از تمام گزارش هایی که مبنی بر 
توافــق او با لوس بلانکوس مطرح شــد در نهایت تصمیم 
گرفت قرارداد خود را با پاری ســن ژرمن تا ســال ۲0۲5 
تمدید کند. در حقیقت طی چند هفته گذشــته در مادرید 
این باور وجود داشــت که قضیه انتقال ستاره فرانسوی به 
ســانتیاگو برنابئو نهایی شده و پاری سن ژرمن دیگر امیدی 
برای حفظ او ندارد اما به نظر می رســد که پیشنهادات اغوا 
کننده باشــگاه فرانســوی نظر امباپه را تغییر داده است؛ 
هرچند کــه خود این بازیکــن در مصاحبه های اخیر خود 

تاکید کرده که پول برای او مسئله اصلی نبوده است.
کیلیان امباپه در نشســت خبری بعد از تمدید قرارداد 
با پاری ســن ژرمن به شکل سیاستمدارانه ای درباره آینده 
خود صحبت و تاکید کرد که نمی داند طی سه سال بعد چه 
اتفاقی خواهد افتاد. او گفت: »هفته قبل تصمیم گرفته بودم 
ولی در این مورد به هم تیمی هایم چیزی نگفتم. باشگاه نیز 
از من خواســت سکوت کنم. برای رئال احترام زیادی قائلم 
و برای تلاشــی که به خرج دادند قدردان شان هستم. وقتی 
از تصمیم اطمینان حاصــل کردم، با فلورنتینو پرز )رئیس 
رئال( تماس گرفتم و باید شخصا به خودش اطلاع می دادم. 
او هر کاری کرد تا مرا به رئال ببرد و از وی متشکرم. بر سر 

جزئیــات قرارداد هم توافق کرده بودیم ولی تصمیم گرفتم 
در پاریس بمانم. 

یک ســال پیش تصور نمی کردم تمدیــد کنم و هدف 
دیگری داشــتم ولی امروز قراردادم را رســما امضا می کنم 
و امیدوارم که تصمیم درســتی باشــد. دوران جدیدی در 
پی اس جی شروع خواهد شد و البته نمی دانم در آینده چه 
رخ خواهد داد. نمی دانم در سه سال پیش رو چه اتفاقاتی را 
شاهد خواهیم بود.« با این حال به نظر می رسد که هواداران 
رئــال مادرید دیگر هیچ علاقه ای به دیدن امباپه با پیراهن 
سفید تیم شان ندارند و خود باشگاه نیز به طور کلی از جذب 
او پشیمان شده و بعید است در آینده نظر فلورنتینو پرز در 

این باره تغییر کند.
از طرف دیگــر بازیکنان رئال مادرید نیز یک شــورش 
دســته جمعی علیه کیلیان امباپه داشــته اند. دیروز بعد از 
تمرین رئال مصاحبه ای از ســوی این باشــگاه با بازیکنان 
انجام شد که اکثر آن ها و البته کارلو آنچلوتی در مورد قضیه 

امباپه صحبت کردند.
کارلوآنچلوتی: »واضح است که تمرکز و فکرمان باید 
روی چه چیزی باشــد. به تصمیم امباپه احترام می گذاریم 
ولــی برای ما در روزهای اخیر فقــط فینال لیگ قهرمانان 
اهمیت فکر کردن داشــته است. داســتان او برای ما تمام 

شده است.«
کریمبنزما: »ببینید، شــنبه یــک فینال بزرگ پیش 
رو داریم و مهم تر از هر چیزی همین قضیه اســت. ترجیح 
می دهم در مورد مســائل کوچک دیگــر صحبت نکنم. از 

امباپه عصبانی نیســتم و تمرکزم روی لیورپول است. این 
مهم تر از هر چیزی دیگری است.«

لوکامودریچ: »هنوز قراردادم با رئال مادرید را تمدید 
نکــرده اما مثل کیلیــان امباپه نیز رفتــار نخواهم کرد.)با 
خنــده(. فکر می کنم که ما نباید در این باره صحبت کنیم. 
ایــن اهمیتی ندارد زیرا مهمترین چیــز یعنی فینال لیگ 
قهرمانان اروپا پیش روی ماســت. ما چیزی در مورد امباپه 
نمی دانســتیم اما رئال مادرید بالاتر از هر بازیکنی است. ما 
بایــد از بازیکنان خود لذت ببریم. وینیســیوس و رودریگو 

می توانند امباپه رئال مادرید باشند.«
تیبوکورتوا: »هــر بازیکنی برای آینــده اش تصمیم 
می گیرد و باید احترام گذاشت. او تصمیم گرفت در پاریس 

بماند ولی من برای رســیدن به پیراهــن رئال حاضر بودم 
بمیرم.«

دنیکارواخال: »امباپه؟ ما از تصمیم او شــگفت زده 
شدیم زیرا بهترین باشگاه جهان رئال مادرید است و وقتی 
مادرید در خانه شما را می زند شما به سختی نه می گویید. 

قطارهایی وجود دارند که فقط یک بار عبور می کنند.«
کاسمیرو: »او تصمیم گرفت که در پاری سن ژرمن بماند 
و ما به آن احترام می گذاریم اما این باشگاه با بازیکنان زنده 

نیست و به مسیرش ادامه می دهد.«
رودریگو: »ما نمی توانیم و مجبور نیستیم که در مورد 
امباپه صحبت کنیم. ما به پایان کار خود فکر می کنیم و این 

موضوعی است که دیگر به ما ارتباطی ندارد.«

سرمربی تیم فوتبال امید گفت: بازی خیلی خوبی برای 
ما بود و بازیکنان برنامه های ما را به خوبی اجرا کردند.

به گزارش فــارس، مهدی مهدوی کیا پــس از برتری 
یــک بر صفر تیم ملی فوتبال امید مقابل عراق در دیداری 
دوســتانه اظهار داشت: برای هر دو تیم بازی خیلی خوبی 
بــود. برنامه های خود را به خوبی اجرا کردیم  . تیم عراق را 
خیلــی خوب آنالیز کرده بودیم. با وجــود اینکه بازیکنان 
حریف ۲ ســال از لحاظ میانگین سنی از تیم ما بزرگ تر 

بودند، ولی بچه های ما خیلی خوب بازی کردند.
وی افزود: جدا از نتیجه بازی خیلی زیبایی بود. تســت 
خیلــی خوبی برای ما بــود. روز جمعه هم یک بازی دیگر 
داریــم که خیلی کمــک می کند تا با آمادگــی کامل به 

مسابقات قهرمانی آسیا برویم.
ســرمربی تیم ملی فوتبال امید ایران خاطرنشان کرد: 
در کل فقط یک بازیکن بالای ۲1 ســال داریم. این کار را 
هم به خاطر آینده نگــری انجام دادیم اما برخی بازیکنان 

عراق متولد سال ۲000 بودند. البته این مسائل اصلا برای 
ما مهم نیست.

 طبــق برنامه ریزی با همان تیمــی که می خواهیم به 
مسابقات مقدماتی المپیک برویم با همان تیم به مسابقات 

قهرمانی آسیا در ازبکستان می  رویم.
مهدوی کیا درخصوص نقاط ضعف تیم عراق، پاسخ داد: 
نباید نقاط ضعف عراق را اینجا)در ســالن نشست خبری( 
بگوییــم )باخنده( ولی فیلم  بازی هایــش را دیده بودیم و 
نســبت به نقاط ضعف و قوتش خیلی خوب تمرین کرده 
بودیم. حریف را آنالیز کرده و می دانستیم با چه سیستمی 

بازی می کنند. در کل از هر دو تیم بازی خوبی شد .
وی اضافه کرد: بازیکنان عراق نســبت به تیمی که در 

امارات مقابل عربستان دیدیم، خیلی باکیفیت تر بودند.
سرمربی تیم امید ایران درخصوص اینکه یک تیم ایرانی 
بعد از 1۶ ســال به بغداد آمد، عنوان کرد: از حضور در این 

کشور خیلی خوشحالم هستم. 

چهارمین بار است که به عراق می آیم. از لحاظ ورزشی 
همیشــه بازی های خیلــی خوبی با هم داشــتیم زیرا هر 
دو تیم تکنیکی و قدرتی هســتند. بار دیگر از فدراسیون 

فوتبال عراق به خاطر دعوتش تشــکر می کنم. همه چیز 
اینجا خیلی خوب بوده است. امیدواریم روز جمعه هم بازی 

خیلی خوبی انجام شود.

استقلال قهرمانی لیگ را با تمامی آمارهایش می خواهد

فرهاد و رکوردهای افسانه ای در دسترس

حرف هایی پر از کنایه و تعجب

شورش دسته جمعی ستاره های رئال مادرید علیه امباپه!

مهدی مهدوی کیا: 

برنامه های خود را به خوبی مقابل عراق اجرا کردیم

قهرمان کشتی فرنگی المپیک و جهان در حالی مهیای 
حضور در تورنمنت قزاقستان می شود که معتقد است راه 

پر فراز و نشیبی برای تکرار افتخاراتش دارد.
به گزارش  مهر، با معرفی لیســت مسافران اعزامی به 
تورنمنــت رنکینگ دار قزاقســتان از طرف کادر فنی تیم 
ملی کشــتی فرنگی، اردوی نفرات منتخــب اوایل هفته 
جاری در خانه کشــتی شهید مصطفی صدرزاده آغاز شد. 
بر این اســاس پویا دادمرز، علیرضــا نجاتی، پویا ناصرپور، 
میثم دلخانی، محمدرضا گرایی، محمدرضا مختاری، پژمان 
پشــتام، علی شــریفی، رامین طاهری، مهدی فلاح، امین 
میرزازاده و علی اکبر یوسفی در خانه کشتی گردهم آمدند 
تا طــی روزهای 1۲ تا 15 خردادمــاه در رقابت های بین 
المللی جامبولات تورلیخانوف در شــهر آلماتی قزاقستان 

به میدان بروند.
بــا توجه بــه حضــور محمدرضــا گرایی بــه عنوان 
پرافتخارترین ملی پوش کشــورمان در لیســت اعزام به 
قزاقســتان، تمام نگاه ها به عملکــرد وی در این تورنمنت 

دوخته شــده تا پس از مدتها دوری از میادین رســمی به 
مصاف حریفان برود.

در همین راستا محمدرضا گرایی در حاشیه اردوی تیم 
ملی کشتی فرنگی اظهار داشت: »پس از کسب مدال طلا 
در المپیک توکیو و مسابقات جهانی نروژ، دیگر نمی توانم 
به ســادگی نسبت به میادین پیش رو و مصاف با حریفان 
عمــل کنم. طبیعتــاً کار من به عنــوان قهرمان جهان و 
المپیک ســخت تر شــده، چراکه تمرکز حریفان روی من 
بیشــتر شــده و همه با تمام توان در برابــر من به میدان 
خواهند آمد. به همین دلیل کار دشواری را پیش رو دارم.«

فرنگی کار پرافتخار وزن ۶۷ کیلوگرم کشورمان که هم 
اکنون در اردوی تیم اعزامی به قزاقســتان مشغول تمرین 
است، شرایط خود را مطلوب ارزیابی کرد و گفت: به زودی 
باید در این تورنمنت به عنوان نخســتین میدان تدارکاتی 
و رنکینگ دار اتحادیه جهانی بعد از مسابقات جهانی نروژ 
شــرکت کنم که امیدوارم رفته رفته مسیر من برای تکرار 

مدال های جهانی و المپیک نیز هموارتر شود.

با توجه به آنالیز حریفان

دغدغه »محمدرضا گرایی« برای تکرار قهرمانی

بازیکن تیم ملی بسکتبال ایران تاکید کرد به همراه همی 
تیمی هایش هیچ چیز برای این تیم کم نخواهند گذاشت. به 
گزارش مهر، در جریان نشست خبری فدراسیون بسکتبال، 
حامد حدادی اتفاق روی داده در آبادان را تسلیت گفت و بابت 
اطمینان سرمربی تیم ملی برای انتخابش به عنوان کاپیتان 
تشکر کرد. وی با بیان اینکه از این بابت خوشحالم، گفت: از 
شنبه تمرینات را شروع می کنیم، دو تورنمنت سخت در پیش 
داریم که نتیجه در آنها برای مان مهم اســت. این ملی پوش 
بسکتبال خاطرنشان کرد: بسکتبال به وحدت و همدلی نیاز 
دارد که با کمک شما نمایندگان رسانه ها میسر خواهد شد. 

مــن و هم تیمی هایم تلاش می کنیم چیزی برای تیم ملی و 
بسکتبال کشــور کم نگذاریم. حامد حدادی در مورد شرایط 
تیم باشــگاهی اش برای فصل آینده گفــت: از تیم قبلی ام 
پیشنهاد دارم اما شرایط کرونا در چین و اعمال محدودیت ها و 
شرایط بازی در حباب خیلی خسته کننده بود، فعلا قراردادم 
را فرستاده اند اما تصمیمی نگرفته ام، البته با تیم شهرداری 
گرگان هم صحبت هایی داشــته ام تا این تیم را در مسابقات 
باشگاه های آســیا و فصل بعد همراهی کنم.  این ملی پوش 

بسکتبال در مورد وضعیت مصدومیت خود نیز گفت: در چین 
مشــکلی برای کمرم پیش آمــد، از 5 فروردین که امدم در 
حال درمان هســتم، شرایطم بهتر اســت اما هنوز نمی توانم 
فشار زیادی به خودم وارد کنم. شنبه باید ببینم وضعیتم در 
اردو چگونه است چون طی این مدت بسکتبال بازی نکردم. 
حدادی همچنین در مورد کاپیتانی تیم ملی بسکتبال گفت: 
قبلا این مســئولیت را داشــتم و الان دوباره عهده دار شدم، 
کار خیلی سختی اســت اما بابت آن خوشحالم، صمد مدت 

زیــادی کاپیتان بود و حالا من این مســئولیت را دارم. این 
ملی پوش بسکتبال گفت: آینده درخشانی در انتظار بسکتبال 
است اگر همه دست به دست هم بدهیم، الان بسکتبال کمی 
بیمار است، اختلافات و تفرقه هایی میان بازیکنان ایجاد شد، 
همدیگر را قبول نداشــتیم، الان اما بایــد همه چیز را کنار 
بگذاریم، خودم نمی دانم تا کِی بسکتبال را ادامه می دهم شاید 
تا ۴0 سالگی هم بازی کنم)خنده(، در کل تا زمانیکه آسیب 
دیدگی به من اجازه دهد بازی میکنم اما در هر شــرایطی به 
کمک رسانه ها و حمایت شان نیاز داریم برای اینکه دوباره به 

سطح اول آسیا بازگردیم.

حامد حدادی: بسکتبال بیمار است


